
Generalforsamling på Silkeborg Ny Teater 
 

d. 12.april 2024 

 

55 medlemmer deltog 

Der er stemning for at generalforsamling fremover afholdes fredag i stedet for søndag. 

 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent. 

Jørgen Kongsbak valgt. 

 

2) Bestyrelsens beretning. 

Jørn I fremlagde beretningen omhandlende: 

digitalt billetsalg 

ændret starttidspunkt 

Sæsonens 4 stykker 

Repertoire udvalgets arbejde 

Medlemsaften med hypnose i september 2023 

Teknikken og udfordringer hermed 

Medlemsaften med temaet: hvordan får vi nye medlemmer 

Teaterfesten 

Indkøb til køkkenet og sminkerum 

Næste sæson 

Næste medlemsdag lørdag d. 21.sept. 24 

Tak til alle der yder en stor indsats 

 

Kommentarer: 

Fordel ved digitalt billetsystem: mange kan komme igennem og købe billetter hurtigt. 

Folk betaler ved bestilling, så vi får pengene ind, selvom der er enkelte, der ikke 

dukker op. 

 

3) Forelæggelse af kontrolleret regnskab. 

Heine fremlagde regnskabet for 25. gang. 

For regnskabsåret 2023 var der et overskud på 65.000 kr. 

Bifald til Heine. 

 

Spørgsmål om rentesatsen, porto, hvad tjener vi på mad 

 

Hvis nogen har lyst til at hjælpe med at dele programmer ud, så mød op på teatret d. 

26/8 2024. 

 

Hvad vil vi investere overskud i: 

Vi sætter gang i en proces med firmaet Attityde, som vil hjælpe os med promovering 

bla. med hjemmeside og på facebook. 



 

Der bliver også indkøbt nyt program til at styre lys og lyd. 

 

Mulighed for kurser til medlemmerne. Meget gerne medlemmer med interesse for 

instruktion. 

 

4) Fastlæggelse af medlemskontingenter. 

60 kr. for børn og pensionister, 120 kr. for øvrige. Altså ingen ændringer her. 

 

5) Behandling af indkomne forslag (skal være bestyrelsen i 

hænde senest 10 dage før generalforsamlingen – 2/4-24. 

Ingen indkomne forslag. 

 

6) Valg af formand. (Jørn Iversen genopstiller). 

‘Jørn Iversen valgt med bifald 

 

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er Lone Kjær (genopstiller), 

Birgit Jensen (genopstiller). 

Begge valgt med bifald. 

 

Valg af bestyrelsessuppleant. 

På valg er Judith Olesen (genopstiller ikke). 

Tak til Judith for indsatsen. 

Ejnar Olsen valgt. 

 

8) Valg af bilagskontrollantsuppleant/revisorsuppleant. 

På valg er Tom Bak. (Genopstiller). 

Tom valgt med bifald. 

 

9) Forelæggelse af repertoireplan. 

Repertoire-udvalget har mødtes flere gange og fundet flere egnede stykker. 

 

2024-2025: 

Lagkagerevy nr. 33 af Kent Knudsen og Morten Sørensen 

ønske: 6 skuespillere.  

Øvedag onsdage fra uge 35 

Premiere i nov- spilleperiode frem til marts/april 2025 

25 forestillinger 

 

Skuespil forår 

Ingen instruktør fundet, derfor er der ikke valgt et stykke ud. 

Øvedag evt.  tirsdage 

Premiere januar 2025 - spilleperiode frem til marts/april 2025 



ca. 15 forestillinger 

Hvis nogen ønsker instruktør-kursus, så giv besked til formanden. 

 

Børnestykke: et eventyr 

Askepot eller Snehvide 

Øvedag mandag fra uge 35 

Instruktør: Jesper og Iben Dessau  

Premiere en søndag i januar 2025 (generalprøve lørdag inden) spilleperiode frem til 

marts/april 2025. 

  

 

10) Eventuelt. 

Kenneth: Kan vi gøre noget for synliggøre os overfor politikerne i kommunen? Evt. gratis 

forestilling for fritids- og kulturafdelingen. 

Jørn: Der har været politikere på teatret som publikum. Vores borgmester blev inviteret, men 

havde desværre ikke tid. 

Spørgsmål om politikerne må tage imod sådan en gave. 

Mogens: der kan laves en forestilling kun for politikerne. 

 

 

Connie: til de sidste revy-forestillinger var flere varer i baren udsolgt eller overskredet dato. 

Der manglede Cola zero og kransekage. 

 

Jens Christian: med vinglas på bordene, mangles der 1-2 bakker mere til glas til 

opvaskemaskinen. 

 

Michael: Kan der sættes noget lydisolering op, så lyd fra opvaskeren og folk i køkkenet ikke 

kan høres på scenen? Michael tilbyder sin hjælp. 

 

Bunker-dage d. 14-15/9: Heine har sendt mail ud til alle medlemmer. Giv besked til Heine 

om man vil give en hånd med. Det kan være god PR for os. 

 

Jørgen: har været til generalforsamling i DM i revy.  Man kan indsende 2-3 indslag til en 

komite. Det foregår 6-8. sept. 2025 i Juelsminde. Jørgen foreslår at vi deltager. 

 

Jørgen: Vi har fået trykt 2000 programmer. Vi vil rigtig gerne have at programmerne ligger 

på bordene til vores forestillinger. 

Jørgen har gamle programmer, som han gerne vil dele ud af.  

 

Judith træder ud af bestyrelsen. Hun takker bestyrelsen og pointerer, at teatret har verdens 

bedste medlemmer.  

 

Referent: Mette Frausing 

 


